
Z Á P I S N I C A

z  2.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   5.12. 2022

Prítomní :           Ildikó Lukacsová -  starostka obce
Poslanci :       Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, Martin Dobos, Ing. Tibor Zagiba, 
                                Zoltán Zagiba, Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza

  
Neprítomní:         -
Ďalší prítomní :   Helena Tóthová zamestnankyňa, Ing.Ondrej Bartuš- hlavný kontrolór 
                              obce Jovice, Marta Gebeová - občan

Program: 

1.    Otvorenie, schválenie programu
2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

         4.     Návrh na zriadenie komisií obecného zastupiteľstva
5.    Všeobecné záväzné nariadenie č.1/2022 o miestnych daniach na území obce

                 Jovice - schválenie
         6.    Všeobecné záväzné nariadenie  č.2/2022 o miestnom poplatku za
                 komunálne odpady a drobné  stavebné odpady – schválenie
         7.     Všeobecné záväzné nariadenie č.3/2022 o daní za ubytovanie – schválenie
         8.     Menovanie členov Krízového  štábu
         9.     Plán kontrolnej činnosti na I.polrok 2023 – Ing. Ondrej Bartuš
         10.   Finančná kontrola – Správa č.3/2022 – Ing. Ondrej Bartuš
         11.   Odmena hlavného kontrolóra obce za  rok 2022
         12.  Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Andrea Cházár ,  
                Jovice, 
         13.  Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Počítačová sieť
                JVC.NET 
         14.   Návrh rozpočtu obce Jovice na 2023-2025 – informácia
         15.   Vrátenie svietidla verejného osvetlenia – M. Gebeová   
         16.   Riešenie havarijného stavu vodárne pri obecných bytovkách 
         17.   Zámer vytvorenie novej miestnej komunikácie na parcele,č, 1213/1 
         18.   Záver

1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutie   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  
Na začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka 
obce  konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového 
počtu 7 poslancov boli  7 prítomní. Obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať 
sa. Starostka obce  prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia.



K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.

Uznesenie č.  10 /2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  schvaľuje  program  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva
Obce Jovice uvedený v pozvánkach :    
   
 1.    Otvorenie, schválenie programu
 2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
 4.    Návrh na zriadenie komisií obecného zastupiteľstva
 5.    Všeobecné záväzné nariadenie č.1/2022 o miestnych daniach na území obce 
        Jovice -      schválenie
 6.    Všeobecné záväzné nariadenie  č.2/2022 o miestnom poplatku za  komunálne odpady 
        a drobné   stavebné odpady – schválenie
 7.    Všeobecné záväzné nariadenie č.3/2022 o dani za ubytovanie – schválenie
 8.    Menovanie členov Krízového  štábu
 9.     Plán kontrolnej činnosti na I.polrok 2023 – Ing. Ondrej Bartuš
 10.   Finančná kontrola – Správa č.3/2022 – Ing. Ondrej Bartuš
 11.   Odmena hlavného kontrolóra obce za  rok 2022
 12.   Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Andreas Cházár , Jovice, 
 13.   Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Počítačová sieť JVC.NET 
 14.   Návrh rozpočtu obce Jovice na 2023-2025 – informácia
 15.   Vrátenie svietidla verejného osvetlenia – M. Gebeová   
 16.   Riešenie havarijného stavu vodárne pri obecných bytovkách 
 17.   Zámer vytvorenie novej miestnej komunikácie na parcele č. 1213/1 
 18.   Záver

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Starostka obce  následne určila zapisovateľku  Helenu Tóthovú a za overovateľov  zápisnice  
navrhla   Martina Doboša a Ing.Tibora Zagibu



Uznesenie č.  11 / 2022 – 05.12.2022

 Za overovateľov zápisnice boli zvolení poslanci  Martina Dobos a Ing. Tibora Zagiba.
  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

V diskusnom  príspevku starostka obce predložila plnenie uznesení od č. 1 -9/2022.
Obecné  zastupiteľstvo   berie  na  vedomie  kontrolu  plnenia  uznesení  z ustanovujúceho
zasadnutia obecného zastupiteľstva v Joviciach dňa  14.11.2022.

Uznesenie č.  12/2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v z.n.p. berie na vedomie správu  o kontrole  plnenia  uznesení č. 1 -  9/2022  zo dňa
14.11.2022.
   

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri hlasovaní



4.     Návrh na zriadenie komisií obecného zastupiteľstva

Starostka obce vyzvala poslancov,  či sa dohodli na zriadenie  komisií OZ na nasledujúce
volebné obdobie.  V rámci rozpravy sa vyjadril poslanec : 
František Vanyo  -  mali sme pracovné stretnutie 21.11, ale  poslanci OZ ešte nerozhodli.
Ing. Štefan Tisza- keď dobre viem, komisie nie sme povinní zriadiť hneď po ustanovujúcom
zasadnutí , preto navrhujem  to odročiť na januárové zasadnutie. 
Starostka obce konštatovala, že tento bod zasadnutia najbližšie bude prerokovaný v januári
2023.  

5.    Všeobecné záväzné nariadenie č.1/2022 o miestnych daniach na území obce 
       Jovice – schválenie

Starostka  obce  skonštatovala,  že  na  schválenie  predloženého  návrhu  VZN  č.1/2022  boli
splnené všetky podmienky, návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli 14.11.2022, čím bola
dodržaná  15  dňová  zákonná  lehota.  Počas  zverejnenia  návrhu  VZN  nikto  neuplatnil
pripomienky ani  iné návrhy na doplnenia. 
Ing.  Albert Tomáš mal  nasledovné pripomienky:  zvyšovanie miestnych daní a poplatkov  
vyvolá nespokojnosť obyvateľov obce. Aký bol kľúč používaný pri  výpočtoch na zvyšovanie
poplatkov , pri kontrole som zistil, že   zvyšovanie nebolo vypočítané rovnakým percentom. 
Navrhujem , aby v budúcnosti boli  všetky druhy pozemkov zvyšované rovnakým percentom.
Pán kontrolór informoval prítomných, že  ak návrh VZN nevypracuje komisia OZ, môže ho   
navrhnúť starosta obce. 
Starostka obce  dodala,  že na ustanovujúcom zasadnutí  upozornila poslancov , že návrh je 
zverejnený a bola možnosť pripomienkovať. K zvýšeniu bolo nutné  pristúpiť z dôvodu 
neprehodnotenia miestnych daní a poplatkov viac ako 15 rokov.    
Pán poslanec Zagiba  Zoltán-  zvyšovanie dane  za ornú pôdu podľa mňa by bolo zaťažujúce 
pre daňovníka.
K návrhu poslanci nemali ďalšie pripomienky a uzniesli sa.
                                                                    

Uznesenie č.  13 /2022 – 05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  

p r e r o k o v a l o 

návrh Všeobecného záväzného nariadenia č.1/2022 o miestnych daniach na území obce 
Jovice ,

u z n á š a    sa  na  v y d a n í

Všeobecného záväzného nariadenia č.1/2022 o miestnych daniach na území obce Jovice 
podľa predloženého návrhu,

u k l a d á
starostke obce zabezpečiť zverejnenie schváleného VZN v súlade s platnou legislatívou 
a spôsobom v obci obvyklým. 



Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

6.    Všeobecné záväzné nariadenie  č.2/2022 o miestnom poplatku za komunálne             
odpady a drobné  stavebné odpady – schválenie

Starostka  obce  skonštatovala,  že  na  schválenie  predloženého  návrhu  VZN  č.2/2022  boli
splnené všetky podmienky, návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli 14.11.2022, čím bola
dodržaná  15  dňová  zákonná  lehota.  Počas  zverejnenia  návrhu  VZN  nikto  neuplatnil
pripomienky ani  iné návrhy na doplnenia. 
Marta Gebeová - koľko nádob  na komunálny odpad môže mať jedna domácnosť , lebo som si
všimla, že niektoré domácnosti majú vyložené viac kusov.   
Starostka obce – v zmysle VZN č. 2/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými
stavebnými odpadmi na jednu osobu je určený  objem odpadu 27,5 l pri vývoze 2x mesačne.
Z toho vyplýva, že 4 člennej  rodine prislúcha 1 kus 110 alebo 120 l nádoby. Mám o tom
vedomosť, že niektoré domácnosti  pravidelne vykladajú viac nádob akoby mali. A poplatok
za odpad platia v takej výške ako ostatní. Podľa môjho názoru  niektoré rodiny  netriedia
odpad.  Pri   správnom  triedení   ,/papier,  plast,  obaly,  atď/  klesá  produkcia  množstva
komunálneho  odpadu. Likvidácia triedeného odpadu pre obec sa vykonáva bezplatne. 
Ing. Štefan Tisza – navrhujem pri odvoze fyzicky prepočítať  skutočný počet nádob spolu
s pracovníkom  firmy Fúra. Opakovať to viac krát a vtedy sa zistí skutočný počet odvezených
nádob. 
František Vanyo -  treba hľadať kontrolné mechanizmy na zníženie produkcie komunálneho
odpadu. 

K návrhu poslanci nemali ďalšie pripomienky  a uzniesli sa.

Uznesenie č.  14 /2022 – 05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  

p r e r o k o v a l o 

návrh Všeobecného záväzného nariadenia č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady  a drobné stavebné odpady na území obce Jovice

u z n á š a    sa  na  v y d a n í



Všeobecného záväzného nariadenia č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na území obce Jovice  podľa predloženého návrhu,

u k l a d á

starostke obce zabezpečiť zverejnenie schváleného VZN v súlade s platnou legislatívou 
a spôsobom v obci obvyklým. 

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

7.     Všeobecné záväzné nariadenie č.3/2022 o dani za ubytovanie – schválenie 
        
     Starostka obce skonštatovala, že na schválenie predloženého návrhu VZN č.3/2022 boli
splnené všetky podmienky, návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli 14.11.2022, čím bola
dodržaná  15  dňová  zákonná  lehota.  Počas  zverejnenia  návrhu  VZN  nikto  neuplatnil
pripomienky ani  iné návrhy na doplnenia. 
Následne dala starostka  obce hlasovať za schválenie navrhnutého VZN č.3/2022.
 
Uznesenie č.  15 /2022 – 05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  

p r e r o k o v a l o 

návrh Všeobecného záväzného nariadenia č. 3/2022 o dani za ubytovanie  na území obce 
Jovice

u z n á š a    sa  na  v y d a n í

Všeobecného záväzného nariadenia č. 3/2022 o dani za ubytovanie  na území obce Jovice  
podľa predloženého návrhu,

u k l a d á



starostke obce zabezpečiť zverejnenie schváleného VZN v súlade s platnou legislatívou 
a spôsobom v obci obvyklým. 
    

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

8.      Menovanie členov Krízového  štábu

       Starostka obce - dvaja členovia z Krízového štábu , poslanci ukončili  volebné obdobie
a preto potrebujeme doplniť nových členov. Za nových členov navrhujem Ing.Tomáša Alberta
a  Erika Duszu.

Uznesenie č. 16 /2022 –  05.12.2022

 Obecné zastupiteľstvo v Joviciach   s c h v a ľ u j e  zloženie Krízového štábu obce Jovice:
 predsedníčka - Ildikó Lukacsová , podpredseda - Ing. Štefan Tisza , členovia - Ing. Tomáš 
Albert,  Erik Dusza,  Martin Dobos, Andrea Farkašová  a Ing. Attila Dudáš.

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

9.     Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 – Ing. Ondrej Bartuš

Kontrolór obce predložil plán kontroly na 1. polrok 2023. Poslanci nemali žiadne 
pripomienky a uzniesli sa.



Uznesenie č.  17 /2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  schvaľuje  Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

10.   Finančná kontrola – Správa č.3/2022 – Ing. Ondrej Bartuš

Kontrolór obce prečítal správu z kontroly odvodov a daní z príjmov za 1.polrok 2022.

Poslanci k prečítanej správe nemali žiadne pripomienky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 18 /2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  berie na vedomie  Správu č.3/2022 o výsledku následnej
finančnej  kontroly   -  Kontrola  výkazov  do  zdravotných  poisťovní,  sociálnej  poisťovne
a prehľadov na daňový úrad za prvý polrok 2022. 

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri hlasovaní

11.   Odmena hlavného kontrolóra obce za  rok 2022

Starostka  obce  predložila  dôvodovú  správu,  návrh  na  schválenie  odmeny  hlavnému
kontrolórovi  obce Jovice.  Vzhľadom na doterajší  zodpovedný prístup hlavného kontrolóra



k plneniu  si  pracovných  úloh  navrhla  v zmysle  §  18c  ods.5   zákona  č.  369/1990  Zb.
o obecnom zriadení schváliť odmenu  vo výške 15% z mesačného platu.
V rámci rozpravy sa poslanec  Štefan Tisza a František Vanyo navrhli  zvýšiť odmenu na
30%. 
Starostka to dala hlasovať.

Uznesenie č. 19 /2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  s ch v a ľ u j  e   Ing.  Ondrejovi Bartušovi ,  hlavnému
kontrolórovi obce, za kvalitné vykonávanie pracovných úloh v roku 2022 odmenu vo výške
47 ,- €, ktorá bude vyplatená v mesiaci december 2022. 

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

12.  Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Andrea Cházár , Jovice,

Starostka predložila žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023 od OZ A.Cházára na sumu
1000.-Euro. Dotácia by sa využila  na zájazd  do Budapešti s návštevou  parlamentu.
Martin  Dobos-  dotácie sa môžu  používať na výlety?
Erik Dusza – táto organizácia je činná, ja to podporujem.
Ing. Tibor Zagiba – podujatie ,  ktoré sa organizuje je aj  pre obyvateľov obce,  nielen pre
členov združenia
František  Vanyo sa opýtal kontrolóra obce,  či  je  v poriadku čerpať dotácie na výlety?
Ing. Ondrej Bartuš kontrolór obce – v zmysle VZN č. 3/2008 o poskytovaní dotácií z rozpočtu
obce je táto dotácia oprávnená. 
Poslanci k žiadosti nemali ďalšie námietky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 20 /2022 –  05.12.2022

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach po:
 a)  p r e r o k o v a l o  žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice pre Občianskeho združenia
Andreas Cházár  Jovice na rok 2023 v sume  1 000,- Eur.



b)  s ch v á l i l o  žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce pre Občianske združenie Andreas Cházár
Jovice v sume 1 000,- Eur. 

  Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

13.  Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice na rok 2023 – OZ Počítačová sieť
JVC.NET 

Starostka predložila žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023 od OZ Počítačová sieť
JVC.NET na sumu 800.-Euro. Ing.Tomáš Albert správca informoval  prítomných, že dotáciu
chce použiť na modernizáciu siete. 
Ing.  Štefan  Tisza   poskytnuté  informačné  služby   využívajú  aj  naši  obyvatelia,  preto
navrhujem túto žiadosť podporovať.  
Poslanci k žiadosti nemali ďalšie námietky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 21/2022 –  05.12.2022
Obecné zastupiteľstvo v Joviciach po:
 a)  p r e r o k o v a l o  žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Jovice pre Občianske združenie Počítačová
sieť JVC.NET   na rok 2023 v sume   800,- Eur.
b)   s ch  v á  l  i l  o   žiadosť  o dotáciu  z rozpočtu  obce  pre  Občianske  združenie  Počítačová  sieť
JVC.NET  v sume   800,- Eur.

Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :



14.   Návrh rozpočtu obce Jovice na 2023-2025 – informácia

Starostka obce - vypracovaný návrh rozpočtu na roky 2023-2025 bol zaslaný pre poslancov na
preštudovanie,  doplnenie.  Návrh  je  vypracovaný  v  členení  na  úrovni  hlavnej  kategórie
ekonomickej  klasifikácie.  Ďalej  informovala,  že  nové  odmeňovanie-zvýšenie  pre  verejnú
správu   platné od januára 2023 a od septembra 2023 sú zapracované do návrhu rozpočtu a
ostatné rozpočtové položky boli upravené primerane. Návrh bol zverejnený dňa 01.12.2022
na úradnej tabuli obce. V zmysle § 6 ods.4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.
dňom vyvesenia  návrhu  začína  plynúť  najmenej  10  –  dňová  lehota  ,  počas  ktorej  môžu
fyzické  a právnické  osoby  uplatniť  pripomienku  k návrhu  rozpočtu   v písomnej  forme,
elektronicky alebo ústne do zápisnice na obecnom úrade. Návrh rozpočtu bude predložené na
schválenie na nasledujúcom zasadnutí OZ / plán 19.12.2022/ .
Ing. Ondrej Bartuš – na nasledujúce zasadnutie predložím stanovisko hlavného kontrolóra
k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2024-2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok
2023. 

15.   Vrátenie svietidla verejného osvetlenia – M. Gebeová

Starostka obce  odovzdala slovo pre žiadateľku Martu Gebeovú.
Marta  Gebeová -  všetko som napísala do žiadosti , áno žiadam o vrátenie svietidla VO na 
parcele /súkromné/ č.315/1. Táto lampa bola odmontovaná na základe návrhu 
predchádzajúcich poslancov. Doteraz tu svietila takmer 40 rokov a nie iba pre nás obyvateľov
domu č. 213 ale chodia tu aj iní občania. Večer je tu veľká tma a je nebezpečné sa tu 
prechádzať. 
František Vanyo - ja ako sused a vlastník spomínaného pozemku  tiež to viem potvrdiť, to 
svietidlo je tam potrebné. Občania obce, a mamičky s detičkami  tento úsek dosť často 
využívajú na prechádzky. Uznávam doprava s autom je tam nemožná, nakoľko pozemok 
využívame na vlastné parkovanie. Ak rozhodneme o namontovaní svietidla, mali by sme sa 
zaoberať aj s ostatnými chýbajúcimi osvetleniami v obci. 
Starostka obce –  ak súhlasíte s vrátením svietidla , žiadam rozšíriť verejné osvetlenie aj na 
konci dediny smerom Krásnohorská Dlhá Lúka po zákrute je totálna tma. 
Ing. Tomáš Albert – vypracovaný audit verejného osvetlenia v obci obsahuje menšie 
nedostatky. V rámci rozšírenie navrhujem nezabudnúť  na ulicu Vŕbovú.  
Zoltán Zagiba – ja som za vrátenie svietidla  VO ku Gebeovcom aj za rozšírenie ako to 
navrhla pani starostka. Vstup do obce od Krh. Dlhej Lúky je neosvetlený. 
Poslanci  nemali ďalšie pripomienky a starostka obce žiadosť predložila na hlasovanie. 

Uznesenie č. 22/2022 –  05.12.2022
Obecné zastupiteľstvo v Joviciach po:

a)   p r e r o k o v a l o   žiadosť Marty Gebeovej o vrátenie svietidla verejného osvetlenia na
parc. č. 315/1.



b)  s ú h l a s i l o  s namontovaním svietidla verejného osvetlenia na parcelu č. 315/1, druh
zastavené  plochy  a nádvoria.   

Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos,  František 
Vanyo,  Zoltán Zagiba

Proti: 1 Ing. Štefan Tisza

Zdržali sa: 1 Ing. Tibor Zagiba

Nehlasovali:

Neprítomní pri hlaso-
vaní :

16.   Riešenie havarijného stavu vodárne pri obecných bytovkách 

Starostka  obce  –  podala  informácie  ohľadom  havarijného  stavu  vodárne  pri  obecných
bytovkách. Na pôvodnej tlakovej  nádobe  vznikli diery, ktoré sa nedajú opraviť. Vodu zatiaľ
zabezpečujeme pomocou ručnej pumpy. Našli  sme dodávateľa na 1 000 l  tlakovú nádobu
s okamžitým dodaním za  cenu  cca.  2 300  Euro.  Ostatní  dodávatelia  majú  za  podmienku
dodaciu  lehotu  od  4  do  6  týždňov.  Toľko  počkať  nevieme  a cena  nádoby  pohybuje  na
rovnakej úrovni. 
František Vanyo – je to havarijný stav treba to riešiť  a cena nádrže je reálna. Inštaláciu nech
robí Árpád Icsó  pozná situáciu , je na to odborník a robil už aj dávnejšie menšie opravy.   
Ing. Tomáš Albert  – nevieme zvýšiť nájomné za OB?
Starostka obce –  nájomníci z OB č. 225 od 1.6.2022 nemajú platné nájomné zmluvy. Rieši to
advokátka podaním žiadosti o deložovanie na súd. Čakáme na rozhodnutie. 
František Vanyo –  treba situáciu  s našimi rómskymi obyvateľmi riešiť, ale na to potrebujeme
vykonať prieskum a potom zaviesť potrebné opatrenia a určiť nové podmienky nájmu. 
Poslanci  nemali ďalšie pripomienky a starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie.  

Uznesenie č. 22/2022 –  05.12.2022

Obecné  zastupiteľstvo  v Joviciach   schvaľuje  riešenie  havarijného  stavu  vodárne  pri
obecných bytovkách nákupom tlakovej nádoby na pitnú vodu a jej inštalácie. 
Hlasovanie:  

Za: 7 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Martin Dobos, Ing. Štefan 
Tisza, František Vanyo, Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba

Proti:

Zdržali sa:



Nehlasovali:

Neprítomní pri hlaso-
vaní :

17.   Zámer vytvorenie novej miestnej komunikácie na parcele,č, 1213/1 

Starostka obce – predložila Geometrický plán č. 36 210 161 – 106/2022 vyhotovený Geodézi-
ou Rožňava, s.r.o, Jarná 3, 048 01 Rožňava na odčlenenie pozemku parc.č. 1214/5 o výmere
313 m2 , druh  trvalý trávnatý porast  a Geometrický plán č. 46933239-122/2022 vyhotovený
Ing. Jaroslavom Palackom , 049 24 Gočovo č.131 na oddeleniu pozemku parc.č. 1214/6 o vý-
mere 65 m2 , druh trvalý trávnatý porast. Zámer je rozšíriť existujúcu komunikáciu na parcele
č. 1213/1 k smerom súkromnej IBV za ihriskom. Na to, aby sme vedeli dať vyhotoviť  projek-
tovú dokumentáciu potrebujeme získať pozemky č. 1214/5 a 1214/6 do vlastníctva obce.  Ing.
Dionýz Doboš ponúkol na predaj parc.č. 1214/5 o výmere 313 m2 za cenu 1,- €/m2.  Jozef
Olexák vlastník parc.č  1214/6 o výmere  65  m2 ešte  nepredložil  svoj  konečný návrh,  po-
znamenal, že rozmýšľa v cene  12-15 Euro/ m2.  
František  Vanyo – ja sa porozprávam  p.Olexákom v tejto veci. 
Ing. Ondrej Bartuš – vlastník musí predložiť svoju finálnu ponuku a o tom bude zastupiteľ-
stvo rozhodovať. 
 
18.   Záver
       
        Pred záverom sa hlásil o slovo Ing. Štefan Tisza a Ing. Tomáš Albert.
Ing. Štefan Tisza – navrhujem vypracovať plán podujatia na rok 2023 ako to bolo aj 
v minulosti.
Ing. Tomáš Albert -  po dedine hlavne pri cintoríne voľne behajúcimi  psami nevieme niečo 
urobiť?
Starostka obce –  máme zmluvu na odchyt s organizáciou z Mokrej Lúky. Predložíme 
objednávku na odchyt.  

          Starostka obce sa poďakovala poslancom OZ za aktívnu účasť, skonštatovala,  že 

program zasadnutia OZ sa naplnil a vyhlásila rokovanie za ukončené.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis

............................ Martin Doboš                       .............................
Ing.Zagiba Tibor           .............................

V Joviciach dňa 09.12.2022
Zapísala: Helena Tóthová


